
Møde nr. 56/2024 

Møde i bestyrelsen ved Vestegnen HF & VUC 
Onsdag den 11. september 2024 kl. 17.00 -20.00 

Mødet afholdes pa Gymnasievej 10, 2620 Albertslund 

Fremmødt: Jette Runchel, Flemming Østergaard Hansen, Kasper Bjering Søby Jensen, Paw 
Østergaard Jensen, Malene Hyldgaard Benson, Kirsten Balle, Camilla Winther Waring, Toke 
Thymann 

Afbud: Sarah Lip Hansen 

Dagsorden Referat 

Godkendelse af dagsorden Der blev tilfgjet et ekstra lukket punkt til 
dagsorden. 
Punkt 5 og punkt 3 blev rykket frem før 
punkt 1. 

1. Økonomi — opdateret prognose for 
2024. Det indstilles at bestyrelsen tager 
den opdaterede prognose til efterretning. 
Prognosen viser udsving i forhold til 
aktiviteten pa de enkelte 
tilrettelæggelser, men samlet set er der 
balance i bade aktivitet, optag og i 
prognosen for Regnskab 2024. 
Bilag 1: Notat vedrgrende prognose 
Bilag 2: Arskursister regnskab Q2 samt 
prognose 2024 
Bilag 3: Indtegtsprognose 2024 
Bilag 4: Prognose 2024 

Økonomi og prognose blev taget til 
efterretning. Der var ros til direktionen for 
den stabile økonomi og det gode overblik. 

2. Strategiopfølgning. Det indstilles at 
bestyrelsen tager strategiopfølgningen til 
efterretning. 
Bestyrelsen har besluttet at der på hvert 
andet møde er en længere 
strategidrøftelse med udgangspunkt 1 
konkrete nedslag med praksiseksempler 
på udmøntning af Strategi 2027. På dette 
møde er der ikke praksisfortællinger, 
men blot kort opfølgning jf 
bestyrelsesbeslutning. Udmøntning af 
strategi og målopfyldelse går som 

Strategiopfølgning blev taget til 
efterretning. Der var ros til det gode 
overblik og der blev givet input til hvad der 
skal præsenteres praksiseksempler på til 
næste bestyrelsesmøde. 
Bestyrelsen drøftede de forhindringer der 
kan være med at få partnerskabsaftaler med 
de enkelte kommuner samt hvem den tredje, 
særlige målgruppe for et nyt udbud kunne 
være. Direktøren fortalte at vi jo faktisk har 
fået fat på en tredje målgruppe, nemlig 
kvindelige, voksne 
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forventet og er i stadig progression 
Bilag 5: Strategiopfyldning 

førstegenerationsindvandrere, men at man 

gerne ville have ideer til andre/flere. Et 
forslag gik pa om man kunne lave særlige 
tilbud til ekstraordinært 
uddannelsesfremmede kursister pa 
enkeltfag. Direktionen arbejder videre med 
mulighederne i denne ide. 

. Præsentation og godkendelse af 
Kvalitetsrapport for 2023/2024. Det 
indstilles at bestyrelsen drøfter og 
godkender Kvalitetsrapport 2023/2024, 
herunder afrapportering på 
opfølgningsplan for 2022/2023 samt 
opfølgningsplan for 2024/2025. 
Vestegnen HF & VUC skal hvert år — ud 
fra et lokalt besluttet kvalitetssystem — 
udarbejde en kvalitetsrapport inklusive 
en opfglgningsplan som følge af den 
målte kvalitet. Desuden skal der 
afrapporteres pa det foregaende ars 
opfølgningsplan. Bade system, rapport 
og opfølgningsplan kan findes pa 
https://vucv.dk/om-os/fakta-om- 

os/evaluering-og-kvalitetssikring/ 

Bilag 6: Kvalitetsrapport for Vestegnen 
HF & VUC 2023/2024 
Bilag 7: Opfølgningsplan for 2024/2025 

Kvalitetsrapporten 2023/24 samt 
opfølgningsplan 2024/25 blev godkendt. 
Der var ros til det store arbejde der ligger 
bag og til den indsigt rapporten giver. 
Endelig blev der udtrykt opbakning til 
opfølgningsarbejdet, ikke mindst til at der 
arbejdes pa at skabe tydeligere forbindelser 
mellem kvalitet og strategi bestyrelsens 
drøftelser. 

. Beslutning vedrørende ansøgning om 
ny driftsoverenskomst mellem VUCV 
og Triocon fsva OBU. Det indstilles at 
bestyrelsen beslutter om der skal 
indstilles til godkendelse eller afslag. 
Bestyrelsen har pligt til at behandle nye 
ansøgninger om driftsoverenkomst. 
Triocon har sendt en ansøgning om 
indgåelse af driftsoverenskomst på 
OBU. Triocon har i forvejen en 
driftsoverenskomst pa FVU. Der er i 
VUCV’s dækningsområde 1 forvejen 
indgaet tre driftsoverenskomster pa 
OBU-omradet og der er udbud i fem ud 
af dækningskommunerne. Derfor 
indstiller forretningsudvalg til afslag. 
Bilag 8: Notat vedrørende ansøgning 

om driftsoverenskomst. 

Indstilling om afslag blev godkendt. 

. Mundtlig status pa den landspolitiske 
situation i lyset af Regeringens 
forventning om at oprette en ny 

Statusorientering fra Jette og Tue blev taget 
til efterretning. Der er lagt et tentativt 
ekstraordinært bestyrelsesmøde ind den 
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ungdomsuddannelse. Det indstilles at 
bestyrelsen drøfter og tager 
statusorientering til efterretning 

21/10, men det er usikkert om det er for 

tidligt ift regeringsudspillet forventes at 
blive offentliggjort. 

6. Meddelelser fra bestyrelsens 

medlemmer samt direktør 

Bilag 9: Meddelelser fra direktøren 

TUS informerede om at VUC sektoren 
sammen med SOSU H har fået en bevilling 
vedr ”Bedre overgange”. 
Ny digital personalehåndbog for VUCV 
blev fremvist. 

7. Eventuelt Fortroligt lukket punkt. TUS og MB 
udenfor døren. 

Møsdet sluttede 19.30 

Jette Runchel, formand 

Udpeget ved selvsupplering 

Flemming Østergaard Hansen 
Udpeget af Rødovre Kommune 

Kasper Bjering Søby Jensen 
Udpeget af kommunerne i dækningsområdet 

Paw Østergaard Jensen 
Udpeget af Albertslund Kommune 

Malene Hyldgaard Benson 
Udpeget af Vallensbæk Kommune 

Kirsten Balle 

Udpeget af Københavns Professionshøjskole 

Camilla Winther Waring 
Udpeget af medarbejderne med stemmeret 

Toke Thymann 

Udpeget af medarbejderne uden stemmeret 
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Sarah Lip Hansen 
Udpeget af kursisterne med stemmeret 

Vakant 
Udpeget af kursisterne uden stemmeret 
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